
Zápis AS FLKŘ č. 10/2022 
  Strana 1 (celkem 6) 

AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 10/2022 (201) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 26. září 2022 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH 1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Bc. Tomáš Bedan, Bc. Nela Hasová, Vojtěch Karlík, Bc. Dalibor Malý, Mgr. 
Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jakub Rak, Ph.D., Bc. Tomáš Řepka, Ing. Jan 
Strohmandl, Ph.D., Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, 
CSc., LL.M., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M. 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., doc. RSDr. 

Václav Lošek, CSc., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková, 
MBA 

 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

9. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:00 předseda senátu přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Konstatoval, že je přítomno 8 členů 
AS FLKŘ, 2 se dostaví později.  
 
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že zápis z řádného jednání AS FLKR dne 27. 6. 2022 všichni obdrželi e-
mailem a byl zveřejněn v informačním systému fakulty.  
Dr. Strohmandl se dotázal, zda má někdo z přítomných k zápisu připomínky nebo náměty na doplnění – ani 
připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
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Návrh usnesení č. 201/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 27. 06. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 201/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 27. 06. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
fakulty.“ 
 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že program byl stanoven na minulém jednání. Z přítomných 
nikdo neměl návrh na rozšíření nebo doplnění. 
Poté Dr. Strohmandl konstatoval, že z důvodu změn ve složení AS FLKŘ je potřebné vložit do programu 
bod „Slib člena AS FLKŘ“. 
Dále nebyl k projednání předložen dokument Výroční zpráva FLKŘ za rok 2021, tento bod tedy bude 
z jednání vypuštěn. Předseda AS FLKŘ dále uvedl, že byl požádán, aby byl do programu zařazen bod 
„Projednání změny Časového plánu výuky na AR 2022/2023“, bližší podrobnosti budou sděleny při 
projednávání tohoto bodu. 
 
Na jednání se dostavil pan Bc. Tomáš Bedan, přítomno 9 členů AS FLKŘ. 
 
Návrh usnesení č. 201/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 26. 9. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Slib člena AS FLKŘ. 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Projednání změny Časového plánu výuky na AR 2022/2023. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

10. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 201/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 26. 9. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Slib člena AS FLKŘ. 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Projednání změny Časového plánu výuky na AR 2022/2023. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

10. Různé.“ 
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Bod 4) Slib člena AS FLKŘ 
Dr. Strohmandl uvedl, že z důvodu dlouhodobého pobytu v zahraničí (USA – Fullbrightovo stipendium) se 
vzdal členství v AS FLKŘ Dr. Trojan. Byl tedy osloven první náhradník, pan Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., 
který je přítomen a složí slib člena AS FLKŘ. 
 
Pan Ing. Pavel Tomášek, Ph.D. přečetl slib a stvrdil jej svým podpisem, stal se tak řádným členem AS 
FLKŘ. 
 
Na jednání přítomno 10 členů AS FLKŘ. 
 
 
 
Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ informoval, že na jednání AS UTB ve Zlíně dne 20. 9. 2022 proběhla volba kandidáta 
na jmenování rektorem UTB ve Zlíně. Kandidátem na jmenování rektorem byl poměrem hlasů 28 ku 8 
zvolen pan doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D.  
Návrh na jmenování rektora UTB byl předsedou AS UTB odeslán ministrovi školství, mládeže a tělovýchovy 
ČR. Funkční období nového rektora bude zahájeno 15. 12. 2022. 
 
Dále byli na tomto zasedání členové AS UTB seznámeni s aktuálními událostmi na univerzitě. 

 
 

 
Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

 
Doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- byl zahájen nový akademický rok, výuka kombinovaného studia byla započata 16. 9., prezenčního 
studia 19. 9., vedení fakulty doufá, že letos již nebude omezena fyzická přítomnost na výuce; 

- 23. a 24. 9. se uskutečnily slavnostní promoce absolventů fakulty; 
- byla zahájena přestavba vstupu do budovy UH1, stavba by měla být hotova do Vánoc, hlavní 

bourací práce proběhnou v polovině října a jsou plánovány na pátek a víkend, kdy není rozvrhována 
výuka kombinované formy studia; 

- v souvislosti se stavbou a rovněž s energetickou situací byla zkrácena doba otevření budovy UH1, 
a to do 21:00 hodin; 

- 2. týden v listopadu se uskuteční setkání děkanky se studenty; 
- proběhla rekonstrukce učeben X a Y v budově UH3, které jsou od zahájení výuky plně funkční; 
- v budově UH2 byly nainstalovány automaty na pití a občerstvení. 

 
Na jednání se dostavil pan Bc. Dalibor Malý, přítomno 11 členů AS FLKŘ. 
 
Doc. Valášek upozornil, že by na nyní používaný vstup do budovy (z nouzového schodiště na ÚEB) bylo 
vhodné namontovat systém Brano, aktuálně je velmi hlučné zavírání dveří. Dále by bylo vhodné připevnit 
do dveří práh. Dr. Veselá doplnila, že kovové schodiště je zejména při dešti velice kluzké a bylo by vhodné 
upravit jeho povrch. 
Děkanka uvedla, že v uvedených bodech zařídí nápravu. 
 
Dr. Tomášek navrhnul, že v rámci úspor energií by bylo vhodné omezit vytápění na chodbě a rovněž svícení 
na chodbách. K problematice šetření energiemi proběhla diskuze, děkanka fakulty uvedla, že rektorát 
připravuje soubor energetických opatření, která budou specifikována ve vnitřní normě UTB. 

 
doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- proběhl adaptační týden pro první ročníky; 
- na základě podnětů studentů probíhají ještě drobné úpravy rozvrhů. 

 
Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- v campu Bystřička se uskutečnil adaptační kurs pro studenty prvních ročníků UTB; 
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- v týdnu od 19. 9. se uskuteční veletrh vzdělávání v Bratislavě, následovat bude Gaudeamus v Brně, 
na který UTB připravuje novou expozici;  

- dne 30. 9.  se na UTB uskuteční Noc vědců, v letošním roce z důvodu probíhající stavby se nebude 
konat přímo na FLKŘ, ale fakulta bude participovat na její přípravě a organizaci ve Zlíně; 

- dokončuje se smluvní výzkum ve fy Mipexa; 
- ve dnech 14. – 15. 9. se uskutečnila konference CrisCon, velké množství účastníků bylo z orgánů 

veřejné správy (CŽV), účastníky byla konference hodnocena kladně. 
 

Dr. Strohmandl upozornil, že studenty, kteří se budou účastnit organizace celouniverzitních akcí (např. 
veletrhy) je nutno u vyučujících předem omluvit cestou studijního oddělení. 
 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- probíhá sběr údajů v rámci systému HAP, bude doplněno hodnocení kvality, vše dle stanoveného 
harmonogramu; 

- nová směrnice pro hodnocení AP je sice platná od 1. 9., 2022, ale součásti UTB budou poprvé 
postupovat podle této směrnice při hodnocení pedagogických, řídicích a organizačních a dalších 
činností za akademický rok 2022/2023 a tvůrčích činností za kalendářní rok 2022; 

- hodnocení AP fakulta preferuje 1 x za dva roky (směrnice umožňuje buď každoročně, nebo jednou 
za dva roky); 

- od 1. 9. 2022 bylo na UTB zahájeno řešení projektu ADAPT UTB: Adaptabilní, Digitální, Agilní, 
Progresivní, Transformace UTB ve Zlíně, programu NPO. 

 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- úspory energií byly tématem i na poradě tajemníků; 
- na UTB byl zahájen pilotní projekt elektronické likvidace faktur, aktuálně se týká FHS, následovat 

budou ostatní fakulty, zapojení FLKŘ se předpokládá na jaře 2023, v rámci této aktivity bude nutné, 
aby vedoucí ústavů a příkazci operací aktivně pracovali se systémem SAP. 

 
 
 
Bod 7) Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

Děkanka fakulty komentovala předložený dokument, čerpání probíhá podle plánu. Fakulta obdržela 

požadovanou dotaci od města Uherské Hradiště (cca 600 tis. Kč). V informaci o čerpání není zahrnuto velké 

čerpání stipendijního fondu v září 2022 (odměny úspěšným absolventům).  

Drobné opravy provádí fa EDUHA, toto se projevuje v položce služby. 

 

Dr. Strohmandl upozornil, že v rozpočtu je položka „náklady na reprezentaci“, která není čerpána a dotázal 

se, zda je tedy nutno položku plánovat. Tajemnice fakulty odpověděla, že je to sice položka, která se málo 

čerpá, ale pro případ potřeby je vhodné zde mít rezervu. 

 

Dále Dr. Strohmandl upozornil, že v oblasti investic bude nutno požádat o úpravu rozpočtu. 

 

Dr. Tomášek se dotázal, zda se v budoucnu budou řešit elektronickou cestou i cestovní příkazy. Tajemnice 

odpověděla, že toto zatím není v plánu, ale vznese na poradě tajemníků dotaz, dtto i děkanka na kolegiu 

rektora. 

 

Poté AS FLKŘ mlčky přikázal dokument k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ, Dr. Rak jako předseda 

komise stanovil po souhlasu členů termín jednání na 10. 10. 2022 na 13:30 hod. v zasedací místnosti 

fakulty. Připomínky k dokumentu je možné zasílat do 5. 10. do 12:00 hodin předsedovi Ekonomické komise, 

v kopii tajemnici a děkance fakulty. 
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Bod 8) Projednání změny Časového plánu výuky na AR 2022/2023. 

Vzhledem k tomu, že dokument byl předložen AS FLKŘ dne 19. 9. 2022, dotázal se předseda AS FLKŘ Dr. 

Strohmandl přítomných členů senátu, zda souhlasí se zkrácením předkládací lhůty tak, aby materiál mohl 

být na dnešním zasedání projednáván. 

 

Při hlasování souhlasilo se zkrácením předkládací lhůty 11 z jedenácti přítomných členů AS FLKŘ. 

 

Poté děkanka fakulty představila změnu, a to sjednocení termínu odevzdávání závěrečných prací pro první 

i druhý termín SZZ do jednoho. Zopakovala důvod, proč byly před 2 lety umožněny dva termíny SZZ (Covid-

19, zapojení studentů zejména kombinovaného studia do řešení krize, nemožnost spolupráce s firmami 

z důvodu lockdownů apod.). V dnešní době už tyto důvody pominuly, práce odevzdávané pro druhý termín 

SZZ mají většinou nižší kvalitu než v prvním termínu (i přes delší čas na jejich zpracování), z důvodu čerpání 

dovolených je v letních měsících obtížná komunikace mezi akademickými pracovníky a studenty. 

Vedení fakulty vnímá jako spravedlivé stanovit jednotný termín pro odevzdávání závěrečných prací s tím, 

že podle počtu přihlášených k prvnímu termínu SZZ se zváží, zda se v dalších letech druhý termín nezruší 

a SZZ se tak vrátí do režimu před Covidem-19. 

Dále děkanka upozornila, že od tohoto akademického roku studenti obdrží zápočet za závěrečnou práci 

teprve poté, co po vyhodnocení systémem vedoucí práce bude informovat garanta SP, že práce není 

plagiát. Teprve poté budou moci ukončit studium a podat si přihlášku ke SZZ. 

 

K problematice proběhla diskuze. 

 

Dokument byl postoupen k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ, termín jednání komise byl stanoven na 

10. 10. 2022 na 14:30 hodin, připomínky je možné posílat Dr. Veselé a předkladateli do 5. 10. 2022 do 

12:00 hodin. 

 

 

Bod 9) Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že další jednání AS FLKŘ se uskuteční 24. 10. 2022, tedy druhý 

týden výuky v AR 2022/2023 a představil návrh programu. 

 

Návrh usnesení č. 201/3 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 26. 9. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Zpráva Ekonomické komise k čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Dodatku č. 2 k RD/04/2022 Časový plán výuky pro akademický rok 

2022/2023. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 21. 11. 2022.  

10. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 201/3 

AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 26. 9. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
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3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Zpráva Ekonomické komise k čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Dodatku č. 2 k RD/04/2022 Časový plán výuky pro akademický rok 

2022/2023. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 21. 11. 2022.  

10. Různé.“ 

 

 
Bod 10) Různé 

- Dr. Tomášek se dotázal na možnost zřízení ITIC karty univerzitou pro akademické pracovníky (na 
stejném principu jako ISIC pro studenty).   Problematika bude diskutována na metodickém zasedání 
30. 1. 2023. 

 
 
Ve 14:32 předseda AS poděkoval všem za účast, přípravu na jednání a podnětné připomínky a jednání 
ukončil.  
 
 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


